

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 23-09-2021 11:53:43 AM Subject: Signing a finance lease agreement</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: AM 11:53:43 2021-09-23 الموضوع: توقيع اتفاقية عقد تأجير تمويلي</p>
<p>To complete the restructuring program and to implement the decisions of the previous public bodies and to preserve the rights of the shareholders, the Kuwaiti investor signed an asset purchase agreement on 9/22/2021 through a financial lease agreement between Privatization Holding Company / Jordan LLC (the lessor) and Al Sharq Mall Company Middle East Engineering, Electronic and Heavy Industries SAOC (the lessee) in the amount of (23,751,816) twenty three million seven hundred and fifty-one thousand eight hundred and sixteen Jordanian dinars. The Assets Return Committee will work to put this agreement into effect after arranging all the financial, administrative and legal matters related to it and the official receipt of the assets. The Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries will start its operational work soon after the committee finishes its work.</p>	<p>استكمالاً لبرنامج اعادة الهيكلة وتنفيذ لقرارات الهيئات العامة السابقة وحفاظاً على حقوق المساهمين ، فقد قام المستثمر الكويتي بتاريخ 2021/9/22 بتوقيع اتفاقية شراء الاصول عن طريق عقد تأجير تمويلي بين شركة التخصيص القابضة / الأردن ذ.م.م (المؤجر) وشركة مجمع الشرق الأوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة م.ع.م (المستأجر) بمبلغ (23,751,816) ثلاثة وعشرون مليوناً وسبعمئة وواحد وخمسون ألفاً وثمانمائة وستة عشر ديناراً أردنيلاً، وسيقوم المستأجر بتسديد قيمة عقد التأجير التمويلي للمؤجر عن طريق الرسالة وبسعر دينار أردني واحد /سهم ، وقد باشرت لجنة اعادة الأصول أعمالها لوضع هذه الاتفاقية حيز التنفيذ بعد ترتيب جميع الأمور المالية والادارية والقانونية المتعلقة بها والاستلام الرسمي للموجودات ، وستبدأ شركة مجمع الشرق الأوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة أعمالها التشغيلية بعد انتهاء اللجنة من أعمالها قريباً</p>
<p>22-09-2021</p>	<p>22-09-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Diaaeldeen Ibrahim Ahmad Ameen</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Diaaeldeen Ibrahim Ahmad Ameen</p>